
Overzicht toezeggingen VV 27 september 2023

Agendapunt Titel Toezegging Portefeuillehou
der

Stand van zaken Afgedaan

VV 05-07-2023 
11. RONDVRAAG

Nakijken livestream 
(button 
homepagina + 
verhogen volume)

Dhr. Van den Berg (AWP) 
geeft namens meerdere 
volgers via de livestream 
door dat het niet eenvoudig is 
om de noodzakelijke link 
daarvoor te vinden. Hij 
adviseert om in elk geval op 
de vergaderdag zelf een 
hotlink te plaatsen op de 
website van Rijnland om 
zoeken en steeds maar 
doorklikken te voorkomen.   
De voorzitter zegt toe na te 
gaan hoe dit verzoek kan 
worden ingewilligd.  Mw. 
Jahan (VVD) vraagt of dan 
meteen het geluid van de 
uitzendingen kan worden 
verhoogd.   De voorzitter zal 
ook dit verzoek technisch 
laten onderzoeken.

R.A.M. van der 
Sande

Op Rijnland.net wordt op de 
pagina Bestuur 
(https://www.rijnland.net/o
ver-rijnland/bestuur/) een 
agenda gedeeld. Hierin 
staan de komende 
vergaderingen én de linkjes 
naar de stukken en de 
livestream. Deze pagina is 
altijd te bereiken via het 
menu bovenin. In de week 
van een vergadering kondigt 
de grote fotoslider op de 
homepage de vergadering 
aan en die linkt naar de 
pagina Bestuur.

Het voorstel is de 
toezegging hiermee als 
afgedaan te beschouwen. 

Ja  

VV 05-07-2023 
8. OVERZICHT 
INGEKOMEN 
STUKKEN

Agenderen brief 
Provincie Zuid-
Holland inzake 
financieel toezicht 
cie-BOD

Dhr. De Vries meldt dat brief 
nummer 7 van de Provincie 
Zuid-Holland d.d. 25 mei 
2023 over ‘financieel toezicht’ 
én de reactie van Rijnland 
aan de VV is toegestuurd.  
Mw. Dewkalie (WN) verzoekt 
dit stuk te agenderen voor de 
commissie BOD. Mede gezien 

J.P. de Vries De brief is geagendeerd 
voor de commissie BOD van 
13 september 2023.  

Het voorstel is de 
toezegging daarmee als 
afgedaan te markeren.

Ja 



het onderwerp ‘vastgoed’.   
De voorzitter zegt dit toe.

VV 05-07-2023 
8. OVERZICHT 
INGEKOMEN 
STUKKEN

Agenderen brief 
Toeristische Kano 
Bond cie-VW&W 
13-06-2023

Mw. Van Zantvoort (PvdA) 
verzoekt om ingekomen stuk 
4 (brief van de Toeristische 
Kano Bond Nederland van 6 
mei) te agenderen voor 
bespreking.  De voorzitter 
zegt toe dat deze wordt 
geagendeerd voor de 
commissie Watersystemen en 
Waterkwaliteit.

J.G.M. 
Schouffoer

De brief is geagendeerd 
voor de commissie 
Voldoende Water en 
Waterkwaliteit van 13 
september 2023.  

Het voorstel is de 
toezegging daarmee als 
afgedaan te beschouwen.

Ja 

VV 05-07-2023 
5.3. BSGR - 
begroting 2024 
en begrotings-
wijziging 2023

Inbrengen zorgen 
over 
dienstverlening/
communicatie bij 
BSGR

Dhr. Hazenoot (BBB): de 
dienstverlening van de BSGR 
sluit niet altijd goed aan. dhr. 
Van den Berg (AWP): in de 
algemene communicatie van 
de BSGR is nog veel te 
verbeteren. 
Service/dienstverlening zal 
zeker geld kosten, maar hij 
roept de portefeuillehouder 
op om met name in te zetten 
op de voorkant.  Dhr. De 
Vries: het college deelt de 
geuite zorgen over 
dienstverlening/communicatie 
en zal die inbrengen.

J.P. de Vries Dhr. De Vries heeft 
bovenstaande zorgen geuit 
tijdens zijn 
kennismakingsgesprek met 
de directeur van de BSGR. 

Het voorstel is de 
toezegging daarmee als 
afgedaan te beschouwen.

Ja 

VV 05-07-2023 
5.3. BSGR - 
begroting 2024 
en begrotings-
wijziging 2023

Toevoegen 
zinsnede aan 
zienswijze BSGR

De fracties PvdA & Water 
Natuurlijk hebben een 
amendement ingediend die 
ingaat op de vereenvoudiging 
van bezwaarprocedures voor 

J.P. de Vries De zinsnede is toegevoegd 
aan de zienswijze concept 
begroting 2024 en 
begrotingswijziging 2023 en 

Ja 



kwijtschelding.  
Portefeuillehouder De Vries 
(Agrarisch) kan zich vinden in 
dit amendement. De 
voorgestelde zinsnede wordt 
toegevoegd aan de zienswijze 
die door Rijnland wordt 
ingediend.

zodoende bij de BSGR 
ingediend.  

Het voorstel is de 
toezegging hiermee als 
afgedaan te beschouwen.

VV 05-07-2023 
5.2. Voorkeurs-
alternatief 
Haarlem 
Waarderpolder

Delen externe 
review project HWP

Dhr. Van Dunné (PvdA): in de 
beantwoording technische 
vragen vroeg de PvdA of er 
een externe review was 
uitgevoerd en, zo ja, of de 
uitkomsten beschikbaar 
konden worden gesteld. De 
fractie vindt dat het review 
voor AB-leden beschikbaar 
moet zijn, dat dit primair aan 
de VV zelf is om te bepalen.  
Dhr. Knapp: de stukken 
kunnen en zullen zeker 
worden gedeeld op verzoek.  
Dhr. Van Dunné wil de review 
graag ontvangen.

J.B. Knapp Nee

VV 05-07-2023 
5.2. Voorkeurs-
alternatief 
Haarlem 
Waarderpolder

Beeld-VV 
organiseren inzake 
medicijnresten-
verwijdering

Dhr. Van der Kaap (PvdD): er 
wordt verzocht een 
beeldvormende VV te 
organiseren om daarmee het 
momentum inzake de 
medicijnrestenverwijdering 
vast te houden en daarin 
vaart te houden.  Dhr. Knapp 
is bereid om in het najaar een 
beeldvormende bijeenkomst 

J.B. Knapp In de VV op 27 september 
2023 wordt een presentatie 
gegeven over 
medicijnrestenverwijdering. 
Hiermee wordt invulling 
gegeven aan deze 
toezegging. 

Ja 



te beleggen over de 
medicijnrestenverwijderaar 
en gezamenlijk afwegings- en 
toetsingscriteria op te stellen.

Het voorstel is hiermee de 
toezegging als afgedaan te 
beschouwen.

VV 05-07-2023 
4.1. Fractie-
vergoeding 2022 
en 2023

Schriftelijke 
bevestiging 
correctie 
fractievergoeding 
2022

Dhr. Van den Berg (AWP) 
meldt dat zijn fractie op 5 juli 
nog heeft overlegd over de 
fractievergoeding en de 
antwoorden op de gestelde 
schriftelijke vragen afwacht. 
Maar dat staat instemming 
van de fractie met het besluit 
niet in de weg.  De voorzitter 
geeft een korte uitleg: een 
foutje in de jaarafrekening 
van een van commissieleden 
wordt hersteld. Het betrof 
een verschil tussen een 
belaste onkostenvergoeding 
als commissielid en de andere 
-niet belaste- 
onkostenvergoeding voor 
commissieleden. De VV 
ontvangt van deze correctie 
een schriftelijke bevestiging.

R.A.M. van der 
Sande

De commissieleden zijn 
nader geïnformeerd over de 
vergoeding voor de 
commissievergaderingen en 
de reiskosten. 
De fractie AWP is 
geïnformeerd over de vraag 
die over de declaratie van 
het betreffende 
commissielid is gesteld.  

Het voorstel is daarmee de 
toezegging als afgedaan te 
beschouwen.

Ja

VV 23-11-2022 
3.01. MJP 2023-
2026 en 
Programma-
begroting 2023

Peilbesluiten Van de Motie peilbesluiten bij 
toenemende droogte omarmt 
hij de laatste twee verzoeken, 
te weten a) onderzoeken of 
hogere winterpeilen kunnen 
bijdragen aan extra berging 
van water en b) de VV te 
informeren met een duidelijke 
analyse van grondwater- en 

A.G. Straathof De heer Von Faber was als 
portefeuillehouder 
verantwoordelijk voor deze 
toezegging, maar gezien hij 
niet langer zitting heeft in 
het dagelijks bestuur van 
Rijnland zal deze toezegging 
door de nieuwe 

Nee



van winterpeilen en een plan 
van aanpak te presenteren. 
Hij wil de opdracht echter 
verbreden met een doorkijk 
naar de zomerpeilen. Na 
raadpleging van de 
organisatie doet hij de 
toezegging dat het resultaat 
in november 2023 in een nota 
wordt voorgelegd.

portefeuillehouder worden 
overgenomen.

VV 30-03-2022 
7.d. Nota 
waterveiligheid 
en nota van 
beantwoording

Bomen in relatie tot 
de veiligheid van 
keringen

Bomen: in de toetsing 2024 
zullen de bomen voor het 
eerst als niet-waterkerende 
objecten worden 
meegenomen. Dus ontstaat 
ook een materieel/reëel 
inzicht in het veiligheidsrisico 
wat meeweegt in het 
bomenbeleid. Dit zal te zijner 
tijd in de VV worden 
besproken. Uitgangspunt 
blijft: voor alle bomen geldt, 
dat veiligheidsrisico’s het 
zwaarst wegen. Indien 
coulance mogelijk is, wordt 
dat toegepast.

J.B. Knapp Na de toetsing in 2024 komt 
dit dossier terug in de VV.

Nee


